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Místo jednání:  jednací sál Konferenčního centra Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciové  

                                     společnosti 

Datum jednání: 28. 5. 2024 

Zahájení jednání: 14:00 hodin 

Ukončení jednání: 16:15 hodin 

Přítomni:   dle prezenční listiny 

Omluveni:   dle prezenční listiny 

Účast:    členské schůze se z celkového počtu 65 pozvaných delegátů zúčastnilo:  

- 52 členů, což je 76,47 % - konference byla usnášení schopná 

- 5 hostů:  

o pan Ing. Petr Witowski – generální ředitel, předseda 

představenstva 

o pan PhDr. Jiří Špička – personální ředitel, člen představenstva 

o pan Jan Rejský – předseda OS DOSIA 

o pan Alois Šabouk – předseda Revizní komise 

o paní Hana Junková – předsedkyně Klubu důchodců 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání hostů, schválení navrženého programu, případně doplnění 

programu 

2. Vystoupení hostů 

3. Navržení a schválení mandátové a návrhové komise 

4. Zpráva předsedy o činnosti za uplynulé období 

5. Zpráva o hospodaření za rok 2023 

6. Návrh hospodaření na rok 2024 

7. Zpráva komise PEK 

8. Zpráva mandátové komise 

9. Zpráva revizní komise 

10. Návrh usnesení konference 

11. Závěr konference 

Po každém bodu programu proběhne diskuse 
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1. Zahájení, přivítání hostů 

Předseda pan Roman Slanina zahájil členskou schůzi a přivítal všechny přítomné.  

 

2. Výroční zpráva předsedy ZO o činnosti za uplynulé období 

Pan Roman Slanina zhodnotil práci za minulé období závodního výboru, dílenských výborů, 

situaci a stav na chatě Rustonka. Poděkoval za dobrou práci všem členům, kteří se aktivně 

podílejí na činnosti OO, vedoucím letního dětského tábora Rustonka 2023, členům Revizní 

komise a předsedkyni Klubu důchodců. Ocenil dobrou spolupráci s managementem DPP 

a odborovým svazem DOSIA. 

 

3. Host konference – pan generální ředitel Ing.  Petr Witowski 

- podal informaci o budoucím směřovaní DPP, 

- poděkoval za dobrou práci, kterou zaměstnanci odvádějí pro DPP, 

- podal informaci o výstavbě metra D4 a jeho automatizaci. 

- Diskuse – zodpovězeny otázky: 

o o schválené strategii oprav v Ústředních dílnách, 

o o otevření vozovny Hloubětín,  

o o případné výstavbě nových vozoven a o automatickém řízení TRAM, 

o o parkování osobních automobilů v OZM, ulici Sazečská a okolí Ústředních dílen, 

o o novém řídícím systému na řízení dopravy audis/doris,  

o o případném nákupu elektrobusů a trolejbusů, 

o o kulturních a sportovních akcích, které se budou konat před Vánocemi, 

o o termínu dodání nově vysoutěžených tramvají, 

o o důvodu neuzavření havarijního pojištění pro nová pohotovostní vozidla,  

o o omezeném množství obousměrných tramvajích ve vozovém parku. 

 

4. Host konference – pan personální ředitel PhDr. Jiří Špička 

- zhodnotil kladně práci členů Dozorčí rady, kteří byli zvoleni jako zástupci zaměstnanců, 

- vyjádřil znepokojení nad chováním některých předsedů, kteří zastupují menší OO, 

- zhodnotil uzavřené dodatky č. 4 a 5 mzdového předpisu k platné KS, 

- podal informaci o podaném návrhu na dodatek k platné KS č. 6 – jeho finanční náročnost. 

- Diskuse – zodpovězeny otázky: 

o strategie náboru nových zaměstnanců, 

o o objemu přesčasové práce v kalendářním roce, 

o o rentabilitě agenturních pracovníků, 

o o možnosti získávání požadovaných profesí v učňovském středisku DPP, 

o o výpovědi bez udaní důvodů, 

o o rozšíření lázeňských pobytů, 

o o rozšíření příspěvku na penzijní připojištění v rámci nově nabízených produktů, 

o o pracovních pozicích v souvislosti s automatizací metra, 

o o možné odměně na konci roku. 
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5. Host konference – pan předseda OS DOSIA 

- informoval o velikosti členské základny, 

- informoval o hospodaření svazu, 

- poskytl informaci o delimitaci majetku všech odborových svazů v ČR, 

- poskytl informaci o výsledku připomínkování Vyhlášky č. 260/2006 Sb. a její novelizaci od 

1.7.2024, 

- poskytl informace k chystané novelizaci zákoníku práce,  

- informoval o fungování právního oddělení svazu, 

- informoval o portfoliu nabízených pojistek, které jsou možné uzavřít přes svaz DOSIA, 

- poděkoval za dobrou spolupráci s naší organizaci. 

 

6. Schválení navrženého programu, případné doplnění programu, schválení mandátové 

a návrhové komise, program členské schůze 

Program členské schůze  – pro: 52 členů = schválen 

Mandátová komise   – pro: 52 členů = schválena 

Návrhová komise   – pro: 52 členů = schválena 

 

7. Zpráva o hospodaření ZO 

Zprávu přednesla Bc. Kleprlíková, k nahlédnutí v kanceláři ZV.  

Hlasování o hospodaření za rok 2023 = schváleno všemi přítomnými delegáty.  

 

8. Návrh hospodaření na rok 2024 

Návrh přednesla Bc. Kleprlíková, k nahlédnutí v kanceláři ZV. 

Hlasování o návrhu rozpočtu na rok 2024 = pro: 51 členů, zdržel: 1 člen, proti: 0,  

rozpočet schválen přítomnými delegáty.  

 

9. Zpráva komise PEK 

Zprávu přednesl pan Polák. K nahlédnutí v kanceláři ZV. 

 

10. Zpráva Revizní komise 

Zprávu přednesl pan Alois Šabouk. Seznámil přítomné s výsledky hospodaření závodního 

výboru, jednotlivých dílenských výborů, klubu důchodců a letního dětského tábora na chatě 

Rustonka, který v loňském roce proběhl ve dvou turnusech. Poděkoval všem hospodářů DV 

a předsedkyni Klubu důchodců za dobrou spolupráci a dobře připravené podklady. 

 

11. Zpráva mandátové komise 

Předseda mandátové komise pan Roman Ryba konstatoval, že konference byla usnášení 

schopná.  
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12. Návrh usnesení konference 

Usnesení delegátů konference přednesl předseda návrhové komise pan Marek Tůma, 

k nahlédnutí v kanceláři ZV. 

 

13. Závěr konference 

Předseda pan Roman Slanina poděkoval všem přítomným za účast a důstojnou úroveň 

jednání a popřál všem mnoho úspěchů v pracovním i soukromém životě.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*Přílohy: 

Prezenční listina 

Zpráva předsedy OO 

Výroční zpráva komise PEK 

Zpráva revizní komise 

Zpráva mandátové komise 

Zpráva o hospodaření OO 

Návrh hospodaření OO 

 

* Přílohy jsou k nahlédnutí na ZV 

 

 

 

 

Zapsal: 

předseda Roman Slanina 

asistentka Anežka Kleprlíková 

hospodář Marek Tůma 


